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Z A P I S N I K 
sa 29. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. rujna 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Alen Udovič, direktor 

GSC Delnice, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dražen Rački, 

JVP Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Iva Žagar, direktorica KTD 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela 

Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije. 
Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Mirna Janeš, Zvezdana Jerković. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

PETAR HRG 

- Održan je sastanak s predstavnikom Hrvatskih voda na temu izrade idejnih projekata uređenja 

plaže Pritiske, Potoka i ušća Kupe i Kupice. Potok kao lokaciju možemo sami urediti, a što se 

tiče zahvata uz samu rijeku Kupu moramo koordinirati sa slovenskom stranom, stoga je 

dogovoren sastanak u Ljubljani na tu temu.  

- Održana je istraživačka radionica u suradnji s Fakultetom za hotelijerstvo i turistički 

menadžment. 

- Uvođenje u radove izvođača izrade idejnog projekta „Japlenški vrh“. 

- Pripreme za „Dan jabuka“ u Brodu na Kupi. 

- Aktivnosti vezane uz biciklističke staze. 

- Održan je sastanak s predstavnikom TZ Grada Ogulina i Hrvatskih željeznica na kojem je 

razmotrena mogućnost uspostave željezničke linije Ogulin – Delnice – Ogulin za vrijeme 

adventskih događanja. TZ Grada Ogulina podražava takvu inicijativu kao i Hrvatske željeznice 

koje su spremne osigurati jedan vlak uz uvjet da bude dovoljan broj putnika.   

- Priprema programa iz PGŽ mreže za adventsko vrijeme. 

 

IVA ŽAGAR 

- Aktivnosti vezane uz pripremu financijskog plana za 2017. godinu. 

- Izrada Plana za 2018. godinu vezano za objekte u vlasništvu Grada kojim upravljamo. 

- Napravljene su sve izlazne fakture za usluge koje pružamo osim za javne površine. 

- Krenuli smo s košnjom i uređenjem groblja u Delnicama. 

- Popravljani su prometni znakovi. 

- Postavljena je ploča kod mosta na Kupici. 

- Skraćivani su panjevi nakon sječe u Parku kralja Tomislava. 

- Košeno je dječje igralište i prolaz u Ulici bana Josipa Jelačića. 

- Uređivana su grabova stabla u Ulici S. S. Kranjčevića. 

- Pražnjene su kante za smeće na području Grada i po grobljima. 

- Redovno održavanje čistoće javnih površina i objekata. 

- Za sutra smo predvidjeli radnu subotu, da iskoristimo malo lijepog vremena, radit će se na 

uređenju groblja u Delnicama. 



- Definirane su aktivnosti vezane za plan groblja. Odrađeno je fotografiranje s time da još čekamo 

zračni snimak. 

- Aktivnosti vezane uz hidrantsku mrežu za Radnički dom.  

- Gradonačelnik je izrazio nezadovoljstvo dinamikom izgradnje ograde na groblju u Delnicama. 

Pročelnica i direktorica KTD Risnjaka navode da imaju problem u komunikaciji s izvođačem 

radova. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Aktivnosti vezane za uređenje panoa na groblju u Delnicama.  

- Rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu i naknadu za nezakonito izgrađene 

zgrade.  

- Ovrhe za komunalnu naknadu za objekte u vlasništvu RH su poslane. Poreznoj upravi i 

Ministarstvu državne imovine potrebno je proslijediti odluku Upravnog suda prema kojoj su oni 

obveznici plaćanja komunalne naknade, a s kojom očito nisu upoznati i misle da komunalnu 

naknadu ne moraju platiti. Ovrha nije poslana jedino za V2 iz razloga što je to rješenje na 

Ustavnom sudu i za sada nemamo osnovu za naplatu.  

- Obilazak gradilišta i pregled građevinskih knjiga. 

- Podaci i izvješće za sufinanciranje zimske službe. 

- Završeno je izvješće za proljetni sajam. 

- Natječaj za zimsku službu je završen i slijedeći tjedan ide van. 

- Suglasnosti za zakup javnih površina. 

- Ugovori za reklame. 

- Prometno redarstvo. 

- Izrada rješenja o otklanjanju objekata s javne površine. 

- Aktivnosti vezane za rušenje odnosno pripremu rušenja kuće Bolf.  

- Popravak rampe i kamare na ulazu u Kuglanu.  

- Pregled krovišta objekta Kuglane.  

- Gradonačelnik je zatražio od Odsjeka za komunalne poslove da provjere tko ruši šumu na 

lokaciji Presički put kod prve stambene zgrade. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Pripreme za financijski plan za slijedeću godinu. 

- Obrada novih knjiga. 

- Presigniranje fonda hrvatske književnosti. 

- Odrađena je radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Kontakt s dužnicima knjiga. 

- Aktivnosti vezane uz pripremu za obilježavanje Dječjeg tjedna. 
- Učlanjenje i izrada iskaznica za učenike prvog razreda.  
- Aktivnosti vezene uz pripremu kviza za poticanje čitanja za djecu. 
- Nabava knjiga. 
- Održala se Pričaonica priča i Kreativna radionica. 
- Aktivnosti oko uređenja spremišta knjiga. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Odrađena je sjednica Gradskog vijeća.  
- Kontinuirano se radi na proračunu 2018.-2020. Tehničko usklađenje je pri kraju kao i 

komunikacija s proračunskim korisnicima.  
- U suradnji s kolegicom iz Buzeta napravljen je dopis prema Ministarstvu financija vezano za 

izmjenu Zakona o izvršavanju državnog proračuna u smislu poreza na dohodak i poreza na 

dobit, a na temelju sastanka koji je ranije održan u Ministarstvu financija. Tražili smo da se 

izmjenama zakona o unesu novi članci, gdje bi mi dobili povrat poreza na dohodak kao i povrat 

poreza na dobit s obzirom na 2014. godinu. 

- Pripremili smo sve za HC, tablice koje su poslane za razdoblje 2012/2017, izvedbeni plan 2017-

2018. i podaci o nadmorskoj visini,  pa se nadam da će biti više novaca izdvojene za Grad 

Delnice s obzirom na stvarne naše realne troškove. 



- Aktivnosti vezane za Erste stanove.  

- Komunalni doprinos odnosno nezakonita izgradnja-usklađivanje. 

- Ostvaren je prvi kontakt s Erste bankom vezano za sastanak na temu „Mede Štede“ za razdoblje 

adventa.  

- Jednostavna nabava za biciklističke staze za web stranicu, aplikacija IOS i mapiranje. 

- Aktivnosti vezane za pregled naših potraživanja, te slanje opomena odnosno ovrha za veće 

iznose.   

- Dogovor za sastanak slijedeći tjedan vezano za sufinanciranja vrtića „Snješko Smješko“. 

- Pripreme za tromjesečni financijski izvještaj. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Objavljeni su materijali sa sjednice Gradskog vijeća na WEB stranici. Danas će biti pripremljene 

Službene novine za tisak. 

- Poslana je obavijest svim vijećnicima, predsjednicima mjesnih odbora i službenicima JUO-a 

vezano za obuku vijećnika koja bi se organizirala u suradnji s Udrugom gradova, pa smo 

zamolili zainteresirane da se jave. 

- Održano je Socijalno vijeće te su izrađena rješenja za novčane socijalne pomoći i prehranu u 

osnovnoj školi.  

- Poslan je upit u Ured za udruge Vlade RH vezano za donaciju poslovnog prostora udruzi 

Zdolanjski kraj. 

- Izrađena je odluka o sufinanciranju međumjesnog prijevoza Lučice-Delnice-Lučice za učenike 

srednje škole. 

- Danas je zadnji dan za predaju kandidature za učeničke stipendije za socijalne i nadarene. 

- Otvorena je  pristigla zamolba za kupnju zemljišta kod Setinga, te će drugi tjedan biti potpisan 

kupoprodajni ugovor. 

- Izrađene su odluka i ugovor o korištenju gradskog zemljišta za potrebe JVP.  

- Pribavljanje povijesnih vlasničkih listova u svrhu rješavanja imovinsko pravnih odnosa na 

okućnici mjesnog odbora Crni Lug. 

- Završeno je tridesetodnevno savjetovanje vezano uz odluku o ugostiteljstvu. Jedino očitovanje 

smo dobili od TZ i sad je materijal spreman za naredno Gradsko vijeće. 

- Izrađeno je mišljenje na predložene izmjene Zakona o lokalnoj i područnoj samoupravi. 

- Aktivnosti vezane uz prijevod odluke Gradskog izbornog povjerenstva i rješenja o početku 

obnašanja dužnosti gradonačelnika na njemački jezik.   

- SOR – HZZ nije dao nikakvu reakciju na plan Sora, pa je zamoljena zamjenica da se vidi još 

što je s time 

- Pripremljen je prijedlog odluke o povjeravanju obavljanja poslova koje obavlja zamjenica i 

izjava vezano uz sukob interesa za javnu nabavu. 

- Redovna rješenja za legalizaciju. 

- Redovne aktivnosti pisarnice i ureda tajnice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Kontinuirano idu radovi na Goranskoj Ulici. Dogovori sa stanovnicima tih ulica vezano za 

uklapanje u njihove okućnice. Kako sada stvari stoje idući tjedan bi išao asfalt. 

- Vezano uz te okućnice, naprosto se nametnula još jedna dionica da se poveže ulica Doli za 

pješake, pa je sad došla reakcija stanovnika koji bi htjeli da i kod njih uredimo taj trotoar.  

- Dogovor sa projektantima tržnice vezano za formiranje okućnice. 

- Održat će se sastanak vezano za održavanje objekta kuglane te aktivnosti koje je potrebno 

poduzeti. 

- Aktivnosti vezane za radove na mostu Kupica.  

- Danas bi trebao doći projektant vezano za projektiranje izvedbenog projekta ceste u Lučicama. 

- Dan je zahtjev za izdavanje uporabne dozvole vezano za rasteretni kanal.  Fali izjava nadzora. 

- Aktivnosti vezane za pristupnu cestu prema groblju.   

 

 

 



ALEN UDOVIČ 

- Sastanci s nadležnim upravni odjelima u PGŽ. 

- Sastanak sa predsjednikom Hrvatskog hokejaškog saveza vezano za otvaranje klizališta i sezonu 

klizanja. 

- Sastanci po pitanju odabira revizora za 2017. godinu jer u 2017. GSC ulazi u obvezu revizije. 

- Sastanak sa unutarnjim revizijom PGŽ vezano za sanjkalište na potoku. 

- Sastanak voditelja u GSC. 

- Nastavak priprema za dovršenje poslova u 2017. godini. 

- Pripreme za sačinjavanje izvješća za 2017. godinu i planova za 2018. godinu. 

- Aktivnosti vezane uz košnju skijaških staza na Platku.  

- Ostale redovne aktivnosti. 

- Održan je sastanak s direktorom HTZ-a gospodinom Staničićem koji slijedeći tjedan kreće u 

obilazak kontinenta i krenut će od Delnica i Platka.    

 

DRAŽEN RAČKI 

- Obavljene su dvije intervencije – pranje ceste zbog saobraćajne nesreće i pomoć hitnoj službi 

pri izvlačenju unesrećene žene iz šume. 

- Vježbe s pumpama i hidraulikom za tehničke intervencije. 

- Vožnja školske djece u Crni Lug i Ravnu Goru. 

- Pokrenuli smo centralno grijanje. 

- Izrada željezne zaštite za šahtu po nalogu inspekcije zaštite na radu.   

- Zamjena guma na kombiju. 

- Izrada financijskog plana za JVP. 

- Sređivanje papirologije vezane uz naziv JVP-a.  

- Sudjelovanje na županijskom natjecanju u Crikvenici. 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 


